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a r m a n m e l i . i r

 تمام بودجه ورزش 
صرف کارمندانش می شود

تسنیم: منصور برزگر سرمربی اسبق تیم ملی 
کشتی آزاد در مورد اینکه آیا به برگزاری بازی های 
المپیک با وجود ابهامات موجود امیدوار است، 
اظهارداشت: تصمیم گرفته اند که برگزارش 
کنند، آنها حتی اگر توریست هم نرود و تماشاگر 
خارجی را به کشورشان راه ندهند، پولشان را از 
طریق اسپانسر و شبکه های تلویزیونی و مسائل 
دیگر درمی آورند. من فکر می کنم آنها المپیک 
را برگزار کنند چون همه کارشان روی نظم و 
برنامه است. پیشکسوت کشتی درمورد شانس 
ایران در بازی های المپیک گفت: نمی گویم 
بقیه کشتی گیران شانس مدال ندارند اما شانس 
طلای مان در کشتی آزاد، حسن یزدانی است. 
یا شاید بهتر باشد بگویم او بیشترین شانس را 
برای کسب مدال طلا دارد. در فرنگی هم دقیقا 
نمی دانم اوضاع چطور است. من برای کشتی 
هر چه که توان دارم می گذارم، اگر بخواهند در 
جلسه آنالیز شرکت می کنم. بدبختی این است 
که مسئولان ما ورزشی نیستند. متاسفانه تمام 
بودجه ورزش ما صرف کارمندانش می شود، نه 

ورزش. 

خارجازمستطیلسبز

هیات مدیره استقلال از قرارداد 
»شعبانی« خبر نداشت 

اسماعیل خلیل زاده درباره ادعای یک 
فرد نسبت به بدهی 2.5 میلیارد و 888 
هزار یورویی باشگاه استقلال به خودش 
اظهارداشت: طبق اطلاعاتی که درباره این 
مطلب دارم، حدود دو سه ماه قبل شعبانی 
مطلبی را به من مطرح کرد و گفت که چکی را 
به باشگاه داده و پس از آن هم احمد سعادتمند 
این موضوع را به من گفت. ما هم مدارک را به 
بخش مالی باشگاه دادیم تا بررسی کرده و 
ببینند چه اتفاقی رخ داده است.  وی افزود: 
پس از بررسی مدارک قرار شد گزارشی به من 
داده و بگویند چه مسائلی صورت گرفته است 
اما تا جایی که می دانم شعبانی چنین چکی را 
داده و باید ببینیم در کدام قسمت این پرداخت 
صورت گرفته است. طبق ادعای سعادتمند 
این پول در آن زمان برای پرداخت بخشی از 
طلب دیاباته هزینه شده اما آنچه مهم است 
قراردادی بین پرداخت کننده پول و باشگاه 
منعقد شده است. رئیس هیات مدیره باشگاه 
استقلال تصریح کرد:  هم چک شعبانی داده 
شده و هم پشت چک وی را باشگاه امضا کرده 
است. بخش حقوقی باشگاه به این قرارداد 
اعتراض کرده و در دادگاه قابل رسیدگی است.  
خلیل زاده درباره اینکه آیا این قرارداد با تایید 
ارکان باشگاه امضا شده، توضیح داد: خیر، 
اگر منظورتان از ارکان باشگاه هیات مدیره 
است، اعضای هیات مدیره چنین تاییدی برای 
امضای قرارداد نداشتند اما اگر منظورتان 
احمد سعادتمند است، وی این قرارداد را امضا 
کرده است. ان شاءا... در دادگاه این موضوع 

بررسی خواهد شد.

خـــبر

دیـــدگــاه

دیدارهای هفته نوزدهم لیگ برتر بعداز تعطیلات نوروز و 
دیدار تدارکاتی تیم ملی فوتبال کشورمان مقابل سوریه برگزار 
شد. در این هفته تیم های استقلال و پرسپولیس مقابل حریفان 
خود تنها یک امتیاز کسب کردند. به نظر من هدف پدیده 
مقابل پرسپولیس، گرفتن یک امتیاز بود. پدیده در نیمه اول 
بازی خوبی را انجام داد. این تیم در ضدحملات زهردار ظاهر 
شد. در نیمه دوم با تغییراتی که گل محمدی انجام داد، نبض 
بازی در اختیار سرخپوشان قرار گرفت. 8 موقعیت گلزنی را از 
دست دادیم. گل اول پرسپولیس به زیبایی زده شد. بازی میلاد 
سرلک، شبیه »آلونسو« بوده و بازیکن مورد علاقه من است. 
پرسپولیس باید شوت های از راه دور بیشتری بزند. سرخپوشان 
در خط حمله کم دقت بودند. بعداز دریافت گل مساوی، شاگردان 
گل محمدی حملات زیادی کردند، اما بی نتیجه بود.2 موقعیت 
گل را مهدی عبدی خراب کرد. بازی زیبایی را از 2 تیم شاهد 
بودیم. پرسپولیس حالا باید به مصاف حریفان آسیایی خود در 
لیگ قهرمانان آسیا برود. به نظر من فینالیست لیگ قهرمانان 
در لیگ جدید می تواند شرایط خوبی داشته باشد.  بازیکنان 
باکیفیتی که گل محمدی جذب کرده است، می تواند برگ 
برنده برای تیم مان در رقابت های آسیایی باشد. در لیگ برتر، 
جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا می توانیم تا آخرین لحظه 
بجنگیم. بازیکنان باید در شرایط مسابقات آسیایی قرار بگیرند. 
گروه راحتی در انتظار پرسپولیس نخواهد بود. گل محمدی و 
کادرفنی، نباید هیچ تیمی  را در آسیا دستکم بگیرند. تیم های 
کشورهای حوزه خلیج فارس با هزینه های سنگین در این 
رقابت ها شرکت می کنند ولی پرسپولیس نباید در خواب حضور 
در فینال دوره های قبل بخوابد. هر دوره ای جایگاه و سختی 

خاص خود را دارد. 

»پرسپولیس« به دنبال تساوی با »پدیده« بود 

    کلاس داوری
مسعود مرادی ناظر داوری بین المللی به عنوان مدرس 
برای اعضای تیم فولاد، کلاس داوری گذاشت. اعضای تیم 
فولادخوزستان با حضور در این کلاس با قوانین جدید 
آشنا شدند تا با ذهنیتی روشن تر نسبت به داوری برای 

مسابقات آسیایی آماده شوند.

        پوستر
دو تیم السدقطر و الریان از هفته بیستم ویکم لیگ 
ستارگان قطر بــرابـــر یـکدیگر صف آرایی می کنند. 
خلیل زاده به همراه بغداد بونجاع مهاجم الجزایری السد 
روی پوستر این دیدار که فدراسیون فوتبال قطر طراحی 

کرده، حضور دارند.

         تولد
باشگاه فوتبال شارلروا در لیـگ بــلـژیک که دو 
بازیکن ایرانی به نام های علی قـلی زاده و کاوه رضایی 
را در اختیار دارد، با انتشار عـکس از کـاوه رضایی 
در صفحات اجتماعی خود، تولد این مهاجم ایرانی را 

تبریک گفت.

ت
شــ

سنو
عک

اصغر حاجیلو پیشکسوت استقلال می گوید: 
آبی پوشان در مصاف با پیکان عملکرد چندان 
مناسبی نداشتند اما این دلیل نمی شود که جزو 

مدعیان نباشند.
 تساوی برابر پیکان را چطور ارزیابی 

می کنید؟
بازی مقابل پیکان با آن ساختار دفاعی نیاز 
به تنوع بیشتری در خط حمله دارد که استقلال 
نداشت. استقلال یکنواخت و قابل پیش بینی 
بازی می کرد و فرصت ها را از دست داد. استقلال 
در نیمه اول با روحیه خیلی خوبی بازی را شروع 
کرد و تسلط خوبی روی بازی داشت و بازی قاطعی 
ارائه داد. این تیم در نیمه اول به پیکان اجازه ایجاد 

فرصت نداد اما در نیمه دوم سردرگم بود. 
  روند بازی چطور بود؟

بازی جالبی از دو تیم ندیدیم اما من استقلال 
را در نیمه اول خوب دیدم و در نیمه دوم استقلال 
آن شادابی را نداشت. الان شاید بگویند پیکان لایه 
دفاعی را اضافه کرد اما باید گفت با این وجود همه 
تیم های رده پایین با این وضعیت می توانند مقابل 

تیم های بزرگ نتیجه بگیرند. 
  مــظاهری هم موفق شد کلین شیت 

دیگری را ثبت کند؟
زمانی که صحبت از دفاع خوب یک تیم می شود، 
منظور تنها مدافعان و خط دفاعی نیست. بلکه 
منظور سازمان دفاعی تیم است که از نوک حمله 
شروع می شود و به دروازه بان ختم می شود. به 
اعتقاد من سازمان دفاعی استقلال در هفته های 
اخیر بهتر شده و حتی کمتر می بینیم که موقعیت 
به حریفان بدهد. این اتفاق برای مظاهری بسیار 

خوب بوده است. 
  ارزیابی تان از لیگ قهرمانان چیبست؟

کادرفنی بهتر می داند چه آنالیزی از حریفان 
داشته باشد. شاید هواداران از تساوی مقابل 
پیکان ناراحت باشند، اما هرکسی فوتبال بازی 
کرده باشد، می داند لیگ قهرمانان چقدر سخت 
است. کادرفنی استقلال باید کار خودش را انجام 
دهد و امیدوارم در بازی های پیش رو در آسیا 

موفق باشند.

گفــتوگــو
اصغر  حاجیلو: 

 بازی جالبی 
از استقلال و پیکان 

ندیدیم

فوتبالداخلی
ایسنا: مهاجم تیم ملی فوتبال ایران و پورتو در ۹ دیدار 
اخیر نتوانسته است گلزنی کند. یوفا در ارزیابی خود از دیدار 
پیش روی چلسی و پورتو در لیگ قهرمانان اروپا نوشت: مهدی 
طارمی  مهاجم تیم ملی فوتبال ایران در این دیدار یکی از 
غایب های بزرگی است که نمی تواند تیمش را همراهی کند.  
این بازیکن در دیدار قبل برابر یوونتوس از زمین بازی اخراج 
شد. مهدی طارمی  که عملکرد خوبی در این فصل برای پورتو 
داشت، در ۹ دیدار اخیر موفق به گلزنی برای پورتو و تیم ملی 
فوتبال ایران نشده است. او در یک دیدار همراه تیم ملی برابر 
سوریه و در 8 دیدار اخیر برای پورتو در گلزنی ناکام بوده است. 
هر چند او تاثیر زیادی روی بازی تیم خود داشته و در همین 
بازی قبل نیز موفق به گرفتن یک پنالتی شد که اولیویرا 
پنالتی زن اول تیم پورتو این ضربه را به گل تبدیل کرد. باید 
دید سرخیو کونسیسائو چه تدابیری دارد تا باردیگر مهاجم 
خود به روندی گلزنی برگردد. طارمی  در دیدار برابر چلسی 
غایب است و می تواند در دیدار بعدی برابر تودلا و دیدار 

برگشت در استمفوردبریج برابر چلسی به میدان برود.
تسنیم: در حالی که باشگاه تراکتور باید از تاریخ 25 
فروردین ماه در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا به میدان 
برود، سرخپوشان تبریزی در شرایط عجیبی به سر می برند 
و فعلا باشگاه بدون مدیر ورزشی به کار خود ادامه می دهد. 
تراکتوری ها پس از برکناری علیرضا رحیمی  از معاونت 
ورزشی، عملا بدون مدیر به کار خود ادامه می دهند و هنوز 
مدیر جدیدی برای این باشگاه منصوب نشده است. این در 
حالی است که سجاد سیاح مدیرعامل پروازی باشگاه تراکتور 
در تهران مستقر است و فعالیت چندانی در بخش ورزشی 
ندارد و فقط هر چند هفته یکبار و برای امضای برخی مدارک 
در باشگاه حاضر می شود. اتفاقی که از ابتدا نیز توسط مالک 
تراکتور برنامه ریزی شده و قرار بود »بخشی« با نام معاون 
ورزشی، امور باشگاه را اداره کند که فعلا این بخش هم بدون 

مدیر مانده است!

بینالملل
 مینو رایولا مدیر برنامه های  هالند دیداری با لاپورتا رئیس 
آبی اناری ها برای انتقال این بازیکن به بارسلونا داشت. بعضی 
از رسانه های معتبر نوشتند که  هالند ۴ شرط برای پیوستن به 
بارسلونا گذاشته است که یکی از آنها ماندن مسی است که البته 
رایولا این خبر را تکذیب کرد. او گفت: چنین چیزی صحت ندارد. 
اخبار دروغ خیلی زود منتشر می شود و به آن شاخ و برگ داده 

می شود.
 رافائل فان در فارت از هری کین خواست به جای پیوستن 
به رئال مادرید راهی منچستریونایتد شود. هری کین گلزن اول 
تاتنهام و تیم ملی فوتبال انگلیس هنوز جامی  به دست نیاورده 
است و خیلی تحت فشار است که بالاخره بتواند جام کسب 
کند. صحبت های زیادی درباره جدایی این بازیکن و پیوستن 
او به رئال مادرید، منچسترسیتی و منچستریونایتد برای فصل 
بعد به گوش می رسد. رافائل فان در فارت که خود سابقه حضور 
در رئال مادرید را دارد و عملکرد چندان خوبی هم در این تیم 
نداشت گفت:  کین بهتر است در انگلیس بماند. او بهترین گلزن 
تاتنهام محسوب می شود ولی باید از این تیم برود. یونایتد بهترین 
گزینه برای کین محسوب می شود. البته شاید هم او تصمیم 

بگیرد تا در تاتنهام بماند چون از نظر مالی 
نیازی به فروش او نیست و کین نیز توانسته 
خوب گلزنی کند. باید دید او چه تصمیمی  
می گیرد ولی به نظرم بهترین گزینه برای 

او یونایتد است. تاتنهام یک شنبه در 
لیگ برتر در حالی که هری کین دو 
گل برای این تیم به ثمر رسانده بود 
برابر نیوکاسل به تساوی 2 بر 2 رسید.  
نتایج ضعیف تاتنهام در این فصل باعث 

شده است تا هری کین به فکر جدایی 
کند.  بتواند جام کسب  تا   باشد 

البته تاتنهام در این فصل به فینال 
جام اتحادیه رسید و باید در 
دیدار نهایی برابر منچسترسیتی 

قرار گیرد.

مرتضیفنونیزاده
کارشناس فوتبال 

حسین کعبی پیشکسوت تیم ملی فوتبال ایران و بازیکن 
سابق دو تیم فولادخوزستان و پرسپولیس با حضور جواد نکونام 
روی نیمکت فولاد به عنوان دستیار وی در این تیم حضور دارد . 
 علی کریمی در انتخابات فدراسیون شرکت کرد و 

رأی نیاورد، نظر شما چیست؟
علی کریمی به قدری بزرگ است که ما و فوتبال ما به اون 
نیاز داریم. او به کمک و حمایت من و امثال من نیاز ندارد و خود 

علی به همه چیز به خوبی آگاه است.
 میزبانی را از شما گرفتند، کار شما سخت نشد؟
تیمی که به دنبال موفقیت و نتیجه گیری است 
برایش مهم نیست که در اهواز بازی کند یا عربستان. 
هر کجا که باشد شک نکنید باغیرت و تلاش خود 
بهترین عملکرد را از خود به ثبت خواهیم رساند و برای 

آبروی ایران خواهیم جنگید. همه می دانیم که در حق 
تیم های ایرانی اجحاف شده است درحالی که تیم ملی 

باید 3 بازی را در ایران انجام می داد میزبانی 
را از ما گرفتند و آن را به بحرین دادند. 

متاسفانه ما قدرتی نداریم تا لابی 
کنیم چرا که آقایان همش جنگ 
بر سر حضور در فدراسیون را 
دارند و اگر کسی بود که اهل 
فوتبال بود قطعا این اتفاقات 

رخ نمی داد.
 تیم ملی می تواند به دوربعدی صعود کند؟

ما پتانسیل های بالا و بازیکنان فوق العاده خوبی را در اختیار 
داریم و شک نکنید ما ایرانی ها مرد روزهای سخت هستیم و 

ا ن شاءا... از گروه خود صعود خواهیم کرد.
 خیلی ها »کعبی« را با آن ضربه معروف به فیگو به 

یاد می آورند، نظر شما چیست؟ 
هنوز با اینکه 16 سال از این ماجرا گذشته است 
خیلی ها که من را می بینند می گویند این همان 
کسی است که با پا به صورت »لوئیس فیگو« 
زد و واقعا مردم همیشه به من لطف دارند. اما 
برخلاف واکنش های مردم من اصلا خاطره 
خوبی از این ماجرا ندارم  و این بدترین خاطره 
فوتبالی من است چراکه اگر خدای ناکرده اتفاقی 
برای »فیگو« می افتاد من نمی توانستم خودم 

را ببخشم.
  شما تجربه لژیونرشدن با 
لباس لسترسیتی را دارید، 
از خاطرات خود در این تیم 

بگویید.
یک گزارشگر وقتی بازی 
لسترسیتی را گزارش کرد، 

آیا گفت که حسین کعبی در این تیم بازی کرده است؟ 
لسترسیتی قهرمان شد در لیگ قهرمانان اروپا بازی کرد اما 
هیچ کس نگفت یک بازیکن ایرانی در این تیم بازی کرده 
است. اما کافی بود من دور موهایم را سفید کنم همه سایت ها 
و روزنامه ها برای من حاشیه درست می کردند که فلانی چرا 
موهایش را اینگونه زده است. متاسفانه در دروان حضور من 
در لستر این تیم 5 مربی عوض کرد و همین موضوع مانع 

نتیجه گیری تیم شد. 
  به دنبال گذراندن کلاس های مربیگری در این تیم 

هستید؟ 
بله. اما متاسفانه کرونا همه چیز را تحت الشعاع خود قرارداده 
است و اکنون تمام فکر و ذکر من موفقیت و فولاد است. 
ان شاءا... بعداز پایان کرونا به دنبال آن خواهم بود و از طریق 

لستر اقدام خواهم کرد. 
 شــما در فــولاد و پرسپولیس محبوب بودید. 
اگر به شما پیشنهاد مالی خوبی بدهند محبوبیت را 

انتخاب می کنید یا پول را؟ 
من پرسپولیس را دوست دارم آنقدر که، وقتی استقلالی ها 
به من توهین کردند دو برادرم که استقلالی بودند را 
پرسپولیسی کردم و حالا که در فولاد هستم آنها نیز طرفدار 
فولاد هستند. من هرجا بروم با جان و دل برای آن تیم کار 

خواهم کرد. 

آرمان ملی: روزگذشته دو دیدار باقی مانده هفته نوزدهم 
لیگ برتر برگزار شد. با پیروزی تیم گل گهر و برد سپاهان که 
منجر به صدرنشینی مجدد شاگردان نویدکیا شد پرونده این 

هفته از رقابت ها هم بسته شد. 
  پیروزی گل گهر 

در اولین دیدار روز سوم هفته نوزدهم رقابت های لیگ برتر 
فوتبال گل گهر سیرجان در مصاف با ماشین سازی به برتری 
قاطع 3 بر یک دست یافت. یونس شاکری در دقایق )۴5، 53 
و 6۴( برای گل گهر هت تریک کرد و محمد ابراهیمی )۴2( 
زننده تنها گل ماشین سازی بود. گل گهر با این پیروزی 26 

امتیازی شد و به رتبه هفتم صعود کرد. ماشین سازی هم با 
۹ امتیاز در قعر جدول باقی ماند تا گزینه اصلی سقوط از 

لیگ برتر باقی بماند.
 برد سپاهان

در چارچوب رقابت های هفته نوزدهم لیگ برتر تیم های 
سایپا و سپاهان در ورزشگاه دستگردی به مصاف یکدیگر 
رفتند که این دیدار با پیروزی یک بر صفر سپاهان به پایان 
رسید. سپاهان بازی را هجومی آغاز کرد و در اولین موقعیت 
خطرناک خود که روی یک کرنر به دست آمد با ضربه سر 
عزت ا... پورقاز پیش افتاد. شاگردان نویدکیا تا حدود دقیقه 

2۰ بازی را به خوبی اداره کردند و بر بازی مسلط بودند اما 
رفته رفته ریتم بازی سپاهان با افت روبه رو  و سایپا کمی بر 
بازی سوار شد. شاگردان صادقی در سایپا در دقایق پایانی 
نیمه نخست بهتر عمل کردند اما حملات آنها به موقعیت 
خطرناک و گل ختم نشد تا نیمه نخست با برتری سپاهان 
به پایان برسد. در نیمه دوم سپاهان بازی را بهتر آغاز کرد و 
موقعیت های زیادی داشت اما موقعیت های خوب شاگردان 
محرم یکی پس از دیگری از دست رفت. شاگردان صادقی که 
امید داشتند در دقایق پایانی بازی را به تساوی بکشانند روی 
ارسال های بلند و توپ های برگشتی موقعیت های معدودی 
به دست آوردند که درخشش پیام نیازمند مانع گلزنی 
سایپایی ها شد تا بازی با حداقل اختلاف به سود سپاهان به 
پایان برسد. بدین ترتیب سپاهان با پیروزی در این دیدار ۴۰ 
امتیازی شد تا با دو امتیاز اختلاف نسبت به پرسپولیس در 

صدرجدول باقی بمانند. 

با برد شاگردان »نویدکیا« در هفته نوزدهم اتفاق افتاد

»صدر« به رنگ زرد 

آرمان ملی: تیم ملی فوتسال سال شلوغی را در پیش رو دارد و 
این در حالی است که  برگزاری مسابقه تدارکاتی با تیم ملی ژاپن 
در هاله ای از ابهام قرار گرفته و البته واکنش سرمربی تیم ملی را 

به دنبال داشته است. 
 قول عزیزی خادم 

حسین شمس سرمربی سابق تیم ملی فوتسال در حاشیه دیدار 
تیم های پاس تهران و گهرزمین سیرجان در چارچوب مسابقات 
هفته ششم لیگ دسته اول درباره آخرین وضعیت تیم ملی برای 
حضور در مسابقات جام جهانی بیان داشت: با توجه به اینکه 
تیم ملی باید شهریورماه در جام جهانی حاضر شود باید همه 
امکانات در اختیار تیم ملی قرار بگیرد. حتی برنامه ریزی هایی که 
برای رقابت های لیگ می شود باید نتیجه آن به تیم ملی کمک کند. 
شمس ادامه داد: عزیزی خادم قبل از انتخابات ریاست فدراسیون 
فوتبال قول  داد تا به فوتسال رسیدگی بیشتری کند. به هرحال 
پرهیزگار )رئیس کمیته فوتسال( به همراه ناظم الشریعه )سرمربی 
تیم ملی فوتسال( با هماهنگی کامل تدارک خوبی برای مسابقات 
جام جهانی انجام داده اند تا بتوانیم در این رقابت ها نتیجه خوبی 

کسب کنیم.
 ماجرای بازی با ژاپن 

سایت فدراسیون فوتبال خبر از قطعی شدن بازی تیم ملی 
فوتسال ایران با ژاپن در مردادماه را داد و جزئیات آن را منتشر کرد. 
به فاصله یک روز از انتشار خبر، فدراسیون فوتبال اقدام به حذف 
آن از سایت کرد و توضیحی برای این اتفاق داده نشد. این در حالی 

است که سایت فدراسیون فوتبال ژاپن هم دو بازی برای تیم ملی 
فوتسال این کشور در تاریخ 28 و 31 مرداد پیش بینی کرده اما 
نام هیچ کشوری برای این بازی ثبت نشده است. گفته می شود 
ژاپنی ها حتی با شروط ایران از جمله تقبل هزینه های سفر به ژاپن 
موافقت کرده اند، اما به نظر می رسد به دلایلی، تمایلی به برگزاری 
مسابقه ندارند. از سوی دیگر »استیوهریس« خبرنگار فوتسال در 
ژاپن اعتقاد دارد عدم قطعی شدن برگزاری بازی های تدارکاتی 
ژاپن )از جمله بازی با ایران( به سرنوشت المپیک توکیو بستگی 
دارد. المپیک توکیو بعداز یکسال وقفه قرار است اوایل مردادماه 
امسال به میزبانی ژاپن برگزار شود اما هنوز هم گمانه زنی هایی از 
احتمال لغو این بازی ها وجود دارد. هریس با مرتبط کردن بحث 
المپیک و بازی تدارکاتی فوتسال بین ایران و ژاپن گفت: »من 
از حذف خبر بازی ایران و ژاپن در سایت فدراسیون ایران خیلی 
شگفت زده نشدم«. وی افزود: »فکر می کنم موضوع خیلی حساس 
است زیرا دولت ژاپن نمی خواهد المپیک را لغو کند اما در نهایت 
باید این اتفاق رخ بدهد«. خبرنگار فوتسال ژاپن تصریح کرد: »در 
صورتی که بازی های المپیک لغو شود، برای فدراسیون فوتبال ژاپن 
ناخوشایند خواهد بود که از یک تیم خارجی برای انجام مسابقه 

دعوت کند«.
 صحبت های سرمربی 

محمد ناظم الشریعه در خصوص اینکه آیا بازی با ژاپن قطعی 
است، اظهارداشت: امسال جام جهانی است که در شهریورماه در 
لیتوانی انجام می شود. سال ۹۹ برای فوتسال و ورزش ما سال 

خوبی نبود. دائما مسابقاتی مانند جام ملت های آسیا به تعویق 
افتاد و اتفاقات خوشایندی نداشت. بعد از مشخص شدن وضعیت 
فدراسیون جلسه ای با عزیزی خادم و دبیر کل و کمیته فوتسال و 
سازمان لیگ جلسه داشتیم. برنامه ریزی کرده و برنامه مدونی را 
تا زمان اعزام به مسابقات لیتوانی ارائه کردیم. خیلی مهم است که 
لیگ تمام شود. باتوجه به توافقات انجام شده حدود 2۰ اردیبهشت 
لیگ تمام و اردوی ما شروع می شود. وی افزود: بیست وهشتم به 
اردویی در تایلند می رویم. چند کشور آسیایی و اروپایی دیگر هم 
مثل هلند و فنلاند هستند. بعداز آن برنامه آماده سازی را به صورت 
کامل شروع می کنیم. قبل از اردوی تایلند کار خاصی نمی توانیم 
انجام بدهیم. با ژاپن توافقات اولیه انجام شده اما اگر مشکلاتی 
به وجود آمده واقعیت این است که ما حرفه ای عمل نکردیم. هر 
اتفاقی افتاده تا وقتی مکتوب نشده نباید رسانه ای می کردیم. 
ظاهرا طرف مقابل با شرایطی که دارد پیگیری می کند که نباید 
اینطور می شد و به نظر من هم درست است. صحبت هایی انجام 
شده و ان شاءا... بیست وششم مرداد به آنجا می رویم اگر مکتوب 
شود. سرمربی تیم فوتسال ایران افزود: به غیر از آن تورنمنت آنگولا 
را داریم که تورنمنت خیلی خوبی است و اواخر تیرماه خواهد 
بود. صحبت های ضمنی شده اما دعوتنامه نیامده است. برزیل و 
پرتغال هم هستند. اینها اگر انجام شود خیلی به وضعیت تیم ملی 
ما کمک می کند. وی در مورد اینکه آیا این تورنمنت ها قطعی 
برگزار می  شوند یا ممکن است به خاطر مسائلی مانند کرونا لغو 
شوند، گفت: واقعیت این است که شرایط کرونا وجود دارد. الان 
تمام اروپا مسابقات شان را انجام می دهند. باید با رعایت پروتکل ها 
ما هم باید به این سمت برویم. با شرایط کرونا هم باید مسابقه 
بدهیم. نباید برایمان مهم باشد که شرایط کرونا چگونه است به 
شرط اینکه پروتکل ها را رعایت کنیم. به نظرم باید مسابقات انجام 
شوند. اگر این اتفاق نیفتد هیچ تضمینی برای شرکت مناسب در 
جام جهانی وجود ندارد. وی در مورد انجام بازی دوستانه با برزیل 
تصریح کرد: ارتباطات برقرار است. خودمان هم دوست داریم 
ارتباط برقرار باشد اما برزیل شرایط خاص خودش را دارد. همین 
سه چهار روز پیش هم صحبت کردیم که قبل از جام جهانی به آنجا 
برویم و بازی کنیم. من خیلی به شرایط آنجا موافق نبودم. در حال 
پیگیری هستیم. نکته این است که با توجه به محدودیت زمانی، 
ما امسال جام ملت های آسیا را هم داریم. بلافاصله بعداز اتمام 
جام جهانی ما انتخابی 2۰22 را داریم و مرحله نهایی آن هم اسفند 
1۴۰۰ برگزار می شود. سال پرفشاری در پیش داریم. آن زمان ها 
هم می توانیم برای برزیل برنامه ریزی کنیم. در حال انجام مکاتبات 
هستیم ولی باید این اتفاق عملی شود تا مشکلات تورنمنت های 

قبلی به وجود نیاید.

بدترین خاطره فوتبالی من ضربه به »فیگو« بود 

کعبی: با فولاد برای آبروی ایران می جنگیم

سال شلوغ تیم ملی فوتسال

دیدار تدارکاتی  با  ژاپن  در  هاله ای  از ابهام 


